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Geachte Raad, 

Door de PVDA-fractie zijn op 29-8-2023 vragen gesteld met betrekking tot bij plaatsingen 

rommel afvalcontainers Vlietwijk 

Aanleiding: De afgelopen maanden heeft de PvdA met enige regelmaat grof vuil en/ of regulier 

rest afval aangetroffen naast de verschillende afvalcontainers in de Vlietwijk. Het geeft een 

slechte aanblik en bij regulier afval trekt het ook nog eens ongedierte aan. Verschillende 

bewoners hebben in de afgelopen jaren met enige regelmaat bij de gemeente Voorschoten deze 

voorvallen gemeld. De ene keer gevolgd door een snelle reactie van de gemeente, een volgende 

keer- bijvoorbeeld in het weekend- blijven acties enkele dagen volledig uit. Het probleem van 

bij plaatsingen lijkt structureel van aard in de Vlietwijk. Plekken waar we het constateren zijn de 

containers bij het Jan van Goyenplantsoen, de Einthovenlaan, de Antoni van Leeuwenhoekkade, 

de kruising Jan Steenlaan/Frans Halsplantsoen en bij de Ruysdaelhof. Zie enkele foto’s van de 

afgelopen maanden. 

 

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

 

Vraag 1. Is het College bekend met deze voorvallen?   

Antwoord 1.  Ja 

Vraag 2.  Zo ja, wat heeft het College de afgelopen maanden gedaan om deze rommel op te 

ruimen?  

Antwoord 2.  Tijdens de grofvuilroute, twee maal per week, wordt er standaard langs de 

bekende locaties gereden en wordt het bijgeplaatste afval verwijderd. De buitendienst neemt 



 

 

ook de rommel mee die het ziet liggen tijdens zijn rondes. Op vrijdag is er een standaard route 

van de grofvuilwagen langs alle bekende bijplaats locaties om alles op te ruimen voor het 

weekend. Afval verwijderen is goed voor het straatbeeld, voorkomt ongedierte en meer 

zwerfafval. Daar staat helaas tegenover dat de extra route het signaal afgeeft dat het ophalen 

van grofvuil buiten de afspraken om normaal is en dat het grofvuil ook op deze dag kan worden 

buitengezet. 

Vraag 3. Kan het College meer aan communicatie doen in de Vlietwijk om de bewoners die bij 

plaatsingen doen te informeren dat dit niet de bedoeling is?   

Antwoord 3.  Op de website van de gemeente staat informatie die mogelijk niet voor alle 

inwoners even goed te begrijpen is. Het geven van informatie in beeldvorm (icoontjes) kan een 

oplossing zijn en hier gaan wij actief mee aan de slag. We verwachten vanaf het eind van het 

jaar een grondstoffencoach te kunnen inzetten om de communicatie met de inwoners over afval 

te versterken. 

Vraag 4.  Is het College bereid om onze BOA’s meer toezicht te laten houden op de 

afvalcontainers in de Vlietwijk? Zo nee, waarom niet ?  

Antwoord 4.  Bij meldingen wordt door de boa’s actief gehandhaafd. Het toezichthouden op 

huishoudelijk afval is slechts één van de taken van de handhavers. Het is en blijft noodzakelijk 

om steeds prioriteiten af te wegen tegen de beschikbare handhavingscapaciteit.  

Vraag 5.  Is het College bereid om onze BOA’s de bevoegdheden te geven om hier tegen op te 

treden tegen deze bij plaatsingen? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord 5.  Onze BOA’s zijn bevoegd om handhavend op te treden en 

bestuurlijke/strafrechtelijke maatregelen nemen bij het foutief aanbieden van afval (de inzet 

van de BOA’s is gemiddeld 5 tot 10 uur per week). Hiervoor moet wel bekend zijn, of 

achterhaald kunnen worden, wie de overtreder is geweest.     

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 
 
 
 

 
E.A. van Wattingen, 

 
 
 
 
 

 
drs. N. Stemerdink, 

gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


